
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2021. október 28-án 

16.00 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Közösségi Ház és Könyvtár emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester  

Miskolczi Ferenc       alpolgármester  

 

Béni Norbert    képviselő 

   Dombi Norbert          képviselő  

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagy Zsolt          képviselő  

Nagyné Szigeti Mária   képviselő  

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

     

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a képviselőket, a Hivatal munkatársait és 

a vendégeket. Megállapítom, hogy 6 képviselő és a polgármester, összesen 7 fő jelen van, az 

ülés határozatképes. Napirend előtt senki nem kért szót. Felsorolom a javasolt napirendet 

(felolvassa a meghívóban szereplő napirendi javaslatot). A napirenddel kapcsolatban van-e 

valakinek észrevétele? Nem volt. Aki a nyilvános ülés napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

N a p i r e n d :  

 

1.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének a települési szilárd hulladék 

kezelésével kapcsolatos közszolgáltatásról szóló 6/2016. (III.30.) önkormányzati rendelete 

módosításáról (123/2021.) 

2.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének a településkép védelméről 

szóló 1/2018. (I.30.) önkormányzati rendelete módosításáról (125/2021.) 

3.) Rendelet az önkormányzati tulajdonú lakások bérletéről (első olvasat) (131/2021.) 

4.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (124/2021.) 

5.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

6.) Beszámoló a 2021. I-III. negyedévi szociális és gyermekvédelmi ellátásokról (126/2021.) 
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7.) Bölcsőde téli zárva tartása (128/2021.)  

8.) Pétfürdő Nagyközség környezeti állapota (első olvasat) (117/2021.) 

9.) Nyárfa köz közvilágítás kivitelezése (127/2021.) 

10.) Fitneszparkhoz kamera létesítése (118/2021.) 

11.) Sebességmérő állapota (119/2021.) 

12.) Ifjúsági tavon lévő sziget füvesített területének karbantartása (122/2021.) 

13.) Wimmer Trans Kft. előtti szalagkorlát (129/2021.) 

 

Tájékoztatók: 

 

1.) Tájékoztató a 2021. évi beruházásokról, felújításokról (130/2021.) 

2.) A Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda 2021/2022. évi munkaterve (115/2021.) 

3.) Siófoki Dinó Park tulajdonosának kérelme (116/2021.) 

4.) Beszámoló a Székely-Erdő Kft-vel kötött szerződésről (121/2021.) 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének a települési szilárd 

hulladék kezelésével kapcsolatos közszolgáltatásról szóló 6/2016. (III.30.) 

önkormányzati rendelete módosításáról (száma: 123/2021.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Mielőtt a bizottsági üléseken megszületett véleményeket kérem, 

jegyző asszonynak adom át a szót. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez már a második olvasata a rendeletnek. A VKSZ-től 

megkaptuk a visszajelzést, amit bele is dolgoztunk a rendeletbe. Ebben törvényi szempontból 

igazuk is volt. Sajnos a hétfői, keddi bizottsági üléseken a rendeletmódosítás nem ment át. A 

szerdai bizottsági ülésre próbáltam egy olyan javaslatot tenni, amit talán mindenki el tud 

fogadni. A rendelet-tervezet 3. § (5) bekezdését, amely kiegészíti az alaprendelet 5. §-át egy új 

(4a) bekezdéssel, az alábbiak szerint szeretném módosítani, hogy a „Társasházak esetén a 

konténereket olyan számban kell biztosítani, hogy a szállítási gyakoriság figyelembevételével a 

lakásonkénti 80 liter űrtartalom biztosított legyen.” 

Ez azt jelenti, hogy a köztisztaság betartása miatt van egy EMMI rendelet, ami előírja a 

hulladékos közszolgáltatóknak, hogy az OTÉK lakóövezeti besorolásait figyelembe véve 

hányszor kell azokon a területeken a szilárd hulladékot elszállítani. Ez heti egyszeri 

gyakoriságot jelent általánosságban a mi településünkön. Több lakóövezetben heti kétszeri 

szállítás van, mert akkora mennyiségű kukákat nem tudnak elhelyezni. Az eredeti rendeletben 

60 liter volt szabályozva, de jogszabályváltozás miatt fel kellett emelni a mennyiséget 80 literre. 

Viszont a kétszeri szállítási gyakorisággal ez Pétfürdőn talán, ha egy társasházat fog érinteni, 

ahova ki kell  

,0,helyezni még egy kukát.   

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  
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Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 2 igen szavazattal, 4 

tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a rendelet-tervezetet.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság már ismerte ezt a kiegészítést, így 5 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Észrevétel, javaslat? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A kiegészítés ebben a szállítási gyakoriság? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Mit jelent ez, hogy a szállítási gyakoriság 

figyelembevételével? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A jogszabály szerint egyszer kellene szállítani, de a 

rendeletben le van írva, hogy társasházas lakóövezetekben kedd és péntek a szállítási nap. Nem 

heti egyszer, hanem kétszer van szállítás.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ebből következik, hogy a 80 liter elég? 

 

Horváth Éva polgármester: A 80 litert kell biztosítani. Ha egyszeri szállítás van, akkor 

háztartásonként nem tudjuk a 80 litert biztosítani.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Rendben, értem.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki a jegyző asszony által módosított rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

9/2021.(X.29.) RENDELETE: 

 

a települési szilárd hulladék kezelésével kapcsolatos közszolgáltatásról 

szóló 6/2016.(III.30.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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2.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének a településkép 

védelméről szóló 1/2018. (I.30.) önkormányzati rendelete módosításáról  

(száma: 125/2021.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 1 igen szavazattal, 4 tartózkodás 

mellett nem javasolja elfogadásra a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszonynak átadom a szót. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

10/2021.(X.29.) RENDELETE: 

 

a településkép védelméről szóló 1/2018.(I.30.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

3.) Rendelet az önkormányzati tulajdonú lakások bérletéről (első olvasat)  

(száma: 131/2021.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: Ismerteti az előterjesztés lényegét.  

A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 tartózkodás mellett nem javasolja 

elfogadásra az „A” határozati javaslatot.  

A Bizottság 2 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a „B” határozati 

javaslatot.  
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Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 nem, egyhangú szavazattal 

nem javasolja elfogadásra az „A” határozati javaslatot. 

A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal javasolja elfogadásra az „B” határozati javaslatot. 

Határidő: 2022. szeptember havi testületi ülés. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal a „B” 

határozati javaslatot javasolja elfogadásra. Határidő: 2022. szeptember havi testületi ülés. 

 

Horváth Éva polgármester: Az „A” határozati javaslatot arról szól, hogy ne legyen 

lakásrendelet. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 1 igen, 5 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

374/2021.(X.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a „Rendelet az önkormányzati tulajdonú lakások bérletéről” 

tárgyú előterjesztés „A” változatú határozati javaslatát.  

 

 

Horváth Éva polgármester: A „B” változatú határozati javaslat, hogy alkossunk rendeletet és 

a két bizottság által javasolt határidő: 2022. szeptember havi testületi ülés. Aki így a „B” 

változatú határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

375/2021.(X.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megállapítja, hogy az önkormányzati tulajdonban lévő lakások száma, 

illetőleg a bérbeadás útján hasznosított helyiségek száma nem éri el, így 

nem haladja meg húszat, ezért a lakások és helyiségek bérletére, valamint 

az elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi 

LXXVIII. törvény (a továbbiakban: Ltv.) 79. § (2) bekezdése szerint e 

tárgykörben nem köteles önkormányzati rendeletet alkotni. 

 

A várhatóan növekvő lakásállományra tekintettel a Képviselő-testület úgy 

határozott, hogy a bérlakások esetében törvényi kötelezettség nélkül is az 

Ltv. előírásainak megfelelő önálló önkormányzati rendeletet kíván alkotni. 

 

Felkéri a jegyzőt, hogy a rendelettervezet elsőolvasatú változatának 

tárgyalása során elhangzott észrevételek figyelembevételével – a Humán 

Bizottság közreműködésével – készítse el a rendelttervezet második 

olvasatát és azt terjessze a Képviselő-testület elé. 
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Határidő: 2022. szeptember havi testületi ülés 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: 2021. október 28-a van. Szabad megkérdezni, hogy miért 

a 2022. szeptemberi ülés lett megjelölve? 

 

Horváth Éva polgármester: Szerintem annyira komoly téma, hogy többször kell egyeztetni. 

Humán Bizottság be lesz vonva ebbe a témába.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Elmondtam a bizottsági üléseken is, hogy ez az a rendelet, 

ami tipikusan úgy első olvasat, hogy akár minden sorát meg kellene nézni. Péten soha nem volt 

még soha lakásrendelet. A vagyonrendelet két §-ában van egy szabályozás. Jelen pillanatban 

van 18 db önkormányzati lakás. A lakástörvény úgy szól, hogy a 20-at meghaladónál kell 

rendelet alkotni az önkormányzatnak. Van egy testületi határozat, ami azt mondja ki, hogy 2 

lakást vásárolni kell, egy másik, ami azt mondja, hogy egy családi házat kell vásárolni, és még 

egy határozat, ami arról szól, hogy a bölcsőde tetejében terveznek 5 lakást. Ez indokolja, hogy 

legyen lakásrendelet. Úgy vettem észre, hogy a képviselők is, amikor egy-egy ilyen lakástéma 

felmerül, kell egy igazodási pont ahhoz, hogy tudjuk, hogy kinek, hogyan, miért, milyen lakást 

adunk. Kell egy igazodási pont arra is, hogy mennyi a lakások bérleti díja. Meg kell határozni, 

hogy a településen milyen fajta lakásokat adunk. Ez a rendelet-tervezet semmi másról nem szól, 

minthogy összeállítottunk úgy egy lakásrendeletet, amiben minden bent van, amit a 

lakástörvény előír az önkormányzatok számára, hogy bent legyen. Szociális önkormányzati 

bérlakásnál kötelezően előírja a lakástörvény, hogy még lakbér támogatást is kell adni, a %-át 

majd meg kell határozni. Ahhoz először meg kell határozni, hogy milyen legyen a bérleti díj, a 

lakás fajtákat is. Ehhez idő kell. Pont azért kell idő, mert figyelembe kell venni, hogy meg 

tudtuk-e venni a lakásokat, a házat, valóban elindul-e az öt darab lakás építése. Nem ez a 

főindoka. Ezt a rendeletet idén már nem lehet összecsapni, mert a következő ülésre nem fogjuk 

tudni megcsinálni. A decemberi testületi ülés 16-án van. Januárban már készülünk a 

költségvetésre, februárban a költségvetésről beszélünk, és a jövő évben, meg már most is a 

választással dolgunk van. A jövő évben országgyűlési választás lesz, népszavazás is lesz. Azt 

még nem tudjuk, hogy egyidőben lesz, vagy sem. Azt gondolom, hogy a Karácsony Gergely 

által benyújtott népszavazási kérdésekből 1-2 bent fog maradni. Még az is lesz. Erre, hogy 

nyugodt szívvel azt mondjam, hogy ez a település lakásrendelete, a szeptemberi ülésre tudjuk 

összehozni, hogy alkalmazni is lehessen. 

 

Horváth Éva polgármester: A tiszteletteljes kérésünk, hogy akinek ezzel kapcsolatban 

észrevétele, módosítása van, az juttassa el a Humán Bizottsághoz, jegyző asszonyhoz.  

 

 

4.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 124/2021.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 
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Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

376/2021.(X.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

1.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

279/2021.(VI.24.), 280/2021.(VI.24.), 284/2021.(VI.24.), 

293/2021.(VI.24.),   308/2021.(IX.2.),    309/2021.(IX.2.), 

325/2021.(IX.2.),   334/2021.(IX.2.),    337/2021.(IX.2.), 

345/2021.(IX.30.), 344/2021.(IX.30.), 348/2021.(IX.30.), 

349/2021.(IX.30.), 352/2021.(IX.30.), 360/2021.(IX.30.), 

362/2021.(IX.30.), 368/2021.(IX.30.), 370/2021.(IX.30.), 

373/2021.(IX.30.). 

 

2.) Ezzel egyidejűleg a 284/2021.(VI.24.), a 293/2021.(VI.24.), a 

308/2021. (IX.2.), valamint a 309/2021. (IX.2.) számú képviselő-testületi 

határozat végrehajtási határidejét 2021. november 25-re módosítja. 

 

 

5.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

 

 

Horváth Éva polgármester: Szeptember 30-án volt az előző képviselő-testületi ülés. Nagyon 

jó visszahangja volt az október 1-ei ünnepnek. Az emberek nagyon örültek, hogy visszatértünk 

az eredeti menetrendre. Nagy sikere volt a Kertbarátok bemutatójának, kiállításának, a 

máglyának. Mindenki örült a műszaki átadásoknak.  

Október 7-én az Országos Vízügyi Főigazgatóság megbízásából a karsztvízszint emelkedési 

problémák miatt nagyszabású felülvizsgálat indult el. Az a neve, hogy a Dunántúli 

Középhegységi Karsztvízszint emelkedés okozta jelenségek állapot rögzítése, a várható 

emelkedés modellezése. Erről a múlt testületi ülésen is beszámoltam. Ez egy KEHOP-os 

pályázat. Ott tartunk, hogy a veszélyeztetett területek felmérése folyamatban van. A tavalyi 

évben volt már ezügyben nálunk vizsgálat. Most jelentkezett a Viziterv Environ Kft., aki 

folytatja ezt a vizsgálatot. Szintén meghívtam a képviselőt, hogy jöjjön ki és egyeztessünk a 

helyszínen. Tavaly vízhozam mérések történtek, meg a felbukkanó felszín alatti vizek mérése 
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történt meg. Ennek az összefoglalóját kaptuk meg. Sajnos ez az október 7-ei nagyon rossz 

időpont volt, nem tudtunk kimenni, akkor esett az eső és nem tudtuk végigjárni. Szerintem a 

jövő hét folyamán megint kijönnek. Akkor megígértem, hogy a pétfürdői problémákat 

elmondom a vizsgálat képviselőinek. Nem tudtunk előre lépni, csak átnéztük az eddigieket.  

Október 8-án itt volt a Kormányablak autó.  

Október 22-én a Magyar Falu Program keretében elnyert támogatás, ami az óvoda napelemes 

rendszerére vonatkozik, elszámolását összeállítottuk és leadtuk.  

Október 25-én (ehhez adtam ki az anyagot) Bakonykarszt közgyűlés volt, aminek a tárgya a 

villamosenergia szállítására vonatkozó szerződés megkötésére való felhatalmazás volt. Emiatt 

kellett egy rendkívüli társasági közgyűlést összehívni, mivel közbeszerzési eljárással szerzik be 

a villamosenergiát. Annyira felmentek az árak, hogy lehet számítani arra, hogy a beérkező 

ajánlatok alapján a társaságnál képződő éves energiaköltség meghaladja az igazgatóság döntési 

hatáskörét, azaz a társaság jegyzett tőkéjének mértékét. Ezért csak a közgyűlés jogosult arra, 

hogy felhatalmazza az igazgatótanács vezetőjét, hogy a közbeszerzés győztesével a szerződést 

megkösse. Olvassátok el az anyagot, nagyon érdekes.  

Kérdés? Nem volt.  

 

 

6.) Beszámoló a 2021. I-III. negyedévi szociális és gyermekvédelmi ellátásokról  

(száma: 126/2021.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

                              Szabóné Czifra Melinda jegyző 

      Humán Bizottság 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

377/2021.(X.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Humán 

Bizottság, a Polgármester és a Jegyző által előterjesztett – 2021. évi I-III. 

negyedévi szociális ellátásokról szóló – beszámolót e l f o g a d j a. 
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7.) Bölcsőde téli zárva tartása (száma: 128/2021.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

378/2021.(X.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

gyermekek napközbeni ellátását biztosító önkormányzati intézmények 

közül 

 

a Bölcsőde zárva tartását  

2021. december 22-től 2021. december 31-éig 

 

engedélyezi, feltéve, hogy az előzetes igényfelmérést követő esetleges 

változás következtében az ellátást igénylő gyermekek száma nem éri el az 

5 főt és nem lesz az igénylők között a gyermekek védelméről és a 

gyámügyi igazgatásról szóló 1997. XXXI. törvény 41. § (2) bekezdésének 

hatálya alá tartozó gyermek. 

 

A bezárás előtt legalább 8 nappal az érintett szülőket a bezárás tényéről és 

az időtartamáról az intézményvezető - a polgármester egyidejű 

tájékoztatása mellett – köteles értesíteni. 

 

Határidő a) a polgármester tájékoztatására: 2021. december 21. 

                 b) a Képviselő-testület tájékoztatására: a téli szünet végét 

követő első testületi ülés. 

Felelős a) határidőért: Papp Alexandra intézményvezető 

             b) határidőért: Horváth Éva polgármester 

 

 

8.) Pétfürdő Nagyközség környezeti állapota (első olvasat) (száma: 117/2021.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: Nem volt észrevétel. 

 



10 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: 1-2 javaslat volt, például a lekanyarodó 

kamionoknál, hogy korlátozó táblát helyezzünk ki.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Egy darab volt, hogy benne van az anyagban, hogy volt 

szövőlepke permetezés. 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, azt javítjuk.  

 

 

9.) Nyárfa köz közvilágítás kivitelezése (száma: 127/2021.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen és 2 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

379/2021.(X.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdő 

Nyárfa köz közvilágításának a kivitelezési munkáival a Gátiba Kft-t 

(8200 Veszprém, Csillag u. 13.) bízza meg. A kivitelezés összköltsége az 

árajánlat alapján: bruttó 11.327.819 Ft. 

 

A kivitelezés fedezete a 2021. évi költségvetésben e feladatra előirányzott 

összeg, valamint bruttó 2.330.000 Ft a költségvetés általános tartaléka 

terhére. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a munkálatok 

megrendelésére, és a szerződés megkötésére, egyúttal felkéri, hogy e 

döntésre a költségvetés soron következő módosításakor legyen 

figyelemmel. 

 

Határidő: a) a megrendelésre: 2021. november 10. 

                  b) a költségvetés módosítására: 2021. december 16. 

Felelős: mindkét pontért: Horváth Éva polgármester 
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10.) Fitneszparkhoz kamera létesítése (száma: 118/2021.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 nem szavazattal, 2 

tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a határozati javaslat „A” változatát. 

A Bizottság 6 tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a határozati javaslat „B” változatát. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ilyenkor mi van? 

 

Horváth Éva polgármester: Ilyenkor az van, hogy nincs döntés és át kellene gondolni a 

javaslatot. Amikor a bejárás volt és született a sok javaslat, felmerült, hogy miért kell a 

fitneszeszközöket megfigyelni, amikor ott rongálás nem történik. A szaletlinél történik a 

rongálás. Az eszközök megfigyelésére nem nagy szükség van. Akkor már jeleztem, hogy ott 

nincs villamosenergia. Napelemes lehetett. Meg kell gondolni, hogy kell-e egyáltalán oda 

megfigyelés, vagy nem kell. Szerintem nem kell bekamerázni a fitneszparkot. A szaletlit úgy 

sem tudod megfigyelni, oda nem tudod bedugni a kamerát.   

 

Nagy Zsolt képviselő: Ezután sokat gondolkodtunk és a Tránszki Lacival is beszélgettünk, és 

volna egy olyan javaslat, ami tovább gondolásra is alkalmas lehet. Az év elején, amikor a 

költségvetést tárgyaltuk, arra gondolva, hogy a sporttelepen nagyobb értékű fejlesztések 

lesznek az idén, kértünk kamerákat a sporttelepre, hogy ezeket a fejlesztéseket megóvjuk. Arról 

volt szó, hogy áthelyezni kamerákat. Mindenki tudja, hogy a sporttelepen van egy 6 ágú 

kandeláber. Mi lenne akkor, ha erre tennénk az egyik kamerát és azt irányítanánk valahogy úgy, 

hogy látná a sporttelep azon részét, illetve a javaslatban szereplő fitneszeszközöket is. 360 fokos 

megfigyelés kellene. Van két kamera a parkoló előtt, amiből az egyik néz a víztározó felé, a 

másik meg nézi a sporttelepi bejáratot. Ha azt, amelyik a sporttelepi bejáratot nézi, azt 

felszerelnénk a kandeláberre, ami látja a sporttelep egyik részét, illetve látja a parkolót is. 

Igazából már csak egy kamera kellene, ami a Szajna és a kosárlabda pálya felé nézne és a 360 

fok meglenne.   

Még egy dolog, hogy polgármester asszony említette, hogy nem lenne villamos betáplálás.  

 

Horváth Éva polgármester: A sporttelepen sincs, mert napelemesre váltottunk.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Most ezzel a fejlesztéssel, ami megvalósult be van húzva a 

kandeláberhez egy kábel. Ennek a méregfoga is ki lenne húzva. A jövő évi költségvetésbe be 

lehetne tenni.  

 

Horváth Éva polgármester: Ne keverjük össze. A sporttelep az intézménye az 

önkormányzatnak. A sporttelepnek van egy költségvetése, meg egy villanyszámlája, ami a 

sporttelepi létesítményekkel kapcsolatosan merül fel. Ne keverjük össze a közterületet, meg a 

parkgondozást, és a községgazdálkodás költségeit a sporttelep költségeivel.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ne haragudj, de te mondtad, hogy a sporttelep az önkormányzat 

intézménye. Ott az állagmegóvás és a védelem biztonsági szempontból nem lehetne? Így több 

legyet üthetnénk egy csapásra. Olyan magasra fel lehetne tenni azokat a kamerákat, hogy 

egyrészt a fák… (polgármester asszony közbeszól) 
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Horváth Éva polgármester: Ott sem látsz bele a szaletlibe.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Szerintem nem a szaletli volt elsősorban a lényeg, hanem a 

fitneszeszközök, illetve annak a területnek. Nyilván nem tudsz a szaletlibe betenni kamerát, de 

szerintem ez egy megoldás. Ez egy ötlet, javaslat. Képviselőtársaim átgondolják és a jövő évi 

költségvetésbe be lehetne tenni.  

Ebben a költségvetésben is kértük azt, hogy adott esetben szintén a sporttelepre is kellene egy 

vagy kettő szigetrendszer, és a kamera jobban látná.  

 

Horváth Éva polgármester: A sportteleppel kapcsolatos beruházásokra nagy tisztelettel és 

szeretettel várom az előterjesztéseket és a javaslatokat a jövő évi költségvetés összeállításához. 

Most arról szól a történet, hogy amikor döntött a Képviselő-testület, hogy a fitneszeszközöket 

meg kell vizsgálni, nem kell megvizsgálni, mert ott nincs rongálás. Maga a döntés, hogy 

helyezzünk oda kamerát, szerintem egy átgondolandó döntés. Nem mondom, hogy egy kamerát 

nem kellene áthelyezni, de nem a fitneszparkhoz.   

Nem csodálkozom, hogy a Településfejlesztési Bizottság egyik határozatban sem döntött.  

A második határozati javaslatot elfogadnám, de úgy, hogy át kellene gondolni, hogy a szigeten 

lévő feleslegesnek ítélt kamerát hova és miként helyezzük át. 

 

Béni Norbert képviselő: Azért szerettünk volna a fitneszparkhoz kamerát, hogy a két szaletlit 

is lássa a rongálások miatt. Azért lett elutasítva az „A” változat, mert túl magasnak találtuk az 

áttelepítés költségét és a „B” változat is, hogy tovább gondolkodjunk rajta. Nem utasítjuk el, 

hogy a kamerát oda valahova áthelyezzük. Nagy Zsolt képviselő javaslatán elgondolkodtunk, 

de szerintünk túl messze van a fitneszparktól. Ennyi erővel a parkolóban lévő kameraoszlopra 

is feltehetnénk a harmadik kamerát.  

 

Horváth Éva polgármester: Javasolsz egy C. variációt? A Képviselő-testület gondolja át és 

új javaslattal lépjen elő.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A bejárásnál mindenki érzékelte, hogy a két szaletliben óriási 

kár keletkezett a tavalyi évben, majdnem az 1 millió forintot haladta meg a javítási költség. 

Nagy Zsolt ötlete is felmerült, ami nem rossz ötlet, de ezek a kamerák nem akkora 

teljesítményűek, hogy ekkora területet belássanak. Lehet egy „C” javaslat, hogy esetleg egy 

nagyobb teljesítményű kamerát rakunk oda, 360°-at, de az összeggel volt inkább bajunk. 

Egyébként a költségvetésben most is benne van az összeg, 3 millió forint.  

 

Horváth Éva polgármester: Maradjunk annyiban, hogy újra gondolja a Képviselő-testület? 

Fogalmazzunk meg valamit. A kamera áthelyezésről szóló döntést a következő testületi ülésig 

elnapoljuk. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Azzal is ki lehetne egészíteni, hogy megkérdeznénk, hogy 

egy nagyobb teljesítményű kamera mennyibe kerülne? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Jóval többe.  

 

Horváth Éva polgármester: Azt mondom, hogy a sporttelep jövő évi téma. Amit mondatok, 

hogy a parkolóban lévő oszlopra esetleg áthelyezni.  

 

Béni Norbert képviselő: Ott a növényzetet is figyelembe kell venni.  
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Horváth Éva polgármester: A döntést napoljuk el.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A sporttelep segítséget nyújt nekünk.  

 

Horváth Éva polgármester: A sporttelepről sem látsz rá a szaletlire.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Annyira ne utasítsd már el a sporttelepet polgármester asszony.  

 

Horváth Éva polgármester: Pontosan én vagyok az, aki a sporttelepet elutasítja, aki minden 

beruházását a sporttelepnek támogatja, de most már én is azt mondom, hogy több, mint 60 

millió forintot költöttünk rá.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Pont ezért kellene. Bocsáss meg, egyetlen mondat. Ezeket támogattad, 

ennek a védelmében miért nem támogatod? Ennek már csak töredéke. A 60 millió forint nem 

annyi.  

 

Horváth Éva polgármester: Úgy gondolom, hogy ebben az évben elég volt a sporttelepnek.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem azt mondtam, hogy most. Azzal kezdtem, hogy a jövő évi 

költségvetésnél gondoljunk erre.  

 

Horváth Éva polgármester: Most a tó és környéke bejárásáról szólt a történet, az ottani 

kamerák áthelyezéséről.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Mereven ne válasszuk el. Nagyjából egy területről beszélünk.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A Településfejlesztési Bizottság úgy látom arra helyezi ki 

a dolgot, hogy a szaletlik megfigyelése, mert komoly rongálás volt. A rongálások jellege törés, 

karcolás. Azért teszem fel, hogy mit várunk a kamerától? 

 

Horváth Éva polgármester: Látja, nem látja. Amikor a szaletliből kiemeli az asztalt és a padot 

az aljzatból, azt nem látja a kamera.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ha leszedi a tetőt, azt látja, meg hogy ég a szaletli egyik 

része.  

 

Horváth Éva polgármester: Az a kevesebb. Az a több, amikor kitépik a padot, meg 

összecsikarják az asztalt, meg szétbarmolnak mindent.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Pont annyival több, mint amennyivel nem kellene, hogy több legyen. 

Még ha csak egy alkalmat lát.  

 

Horváth Éva polgármester: De nem lát be a szaletlibe.  

 

Béni Norbert képviselő: A szaletlibe be kell menni valahol. Ott járda van. Ott, ha bemegy, azt 

már elvileg látja a kamera.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor elnapoljuk. Újra gondolja a Képviselő-testület és visszatér 

rá a novemberi ülésen, előterjesztő a Településfejlesztési Bizottság.  

Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 



14 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

380/2021.(X.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

„Fitneszparkhoz kamera létesítése” tárgyú 118/2021. számú 

előterjesztésről a döntést elhalasztja a 2021. november 25-i testületi ülésre.  

 

Felkéri a Településfejlesztési Bizottságot, hogy az ülésen elhangzottakat 

is figyelembe véve az előterjesztést az ülésre készítse elő. 

 

Határidő: 2021. november 25. 

Felelős: Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke 

 

 

11.) Sebességmérő állapota (száma: 119/2021.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 nem, egyhangú szavazattal 

nem javasolja elfogadásra a határozati javaslat „A” változatát. 

A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslat „B” 

változatát, azzal a módosítással, hogy az oszlopot nem bontatja el. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal „C” 

változatként az alábbi határozati javaslatot javasolja elfogadásra:  

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a jelenleg 

Berhidai út 47. szám előtt lévő sebességmérő oszlopra új napelemes sebességkijelzőt akkor 

telepíttet, ha a Magyar Közút Nonprofit Kft Veszprém Megyei Igazgatósága a sebességmérő 

Berhidai út 57. szám elé történő áthelyezéséhez hozzájárul.  

Felkéri a polgármestert - figyelemmel az önkormányzati pénzeszközökből megvalósuló 

beruházásokra és felújításokra vonatkozó helyi szabályokról 6/2011.(IV.01.) önkormányzati 

rendelet 7. § (1) bekezdésére – hogy a munkát rendelje meg.   

A sebességkijelző áthelyezési és telepítési munkáinak fedezetére bruttó 1.500.000,- Ft-ot 

biztosít a 2021. évi költségvetés általános tartaléka terhére. 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy jelen döntésre a költségvetés soron 

következő módosításakor legyen figyelemmel. 

Határidő a) egyeztetésre és megrendelésre: 2021. november 10. 

b) költségvetés módosításra: 2021. december 16. 

Felelős: minden pontért: Horváth Éva polgármester 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nagyon rosszul esett volna, ha megszűnik ez a sebesség 

kijelző, mert abban az időben én voltam ennek a kezdeményezője. A bizottsági üléseken az volt 

az indok, hogy elég nagy az összeg, és hogy nem elég hatékony, nem készteti az autóst arra, 

hogy lassítson. Ez nem így van. Ha felbukkan egy ilyen sebesség csökkentős modell, mindenki 
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önkéntelen lassít. Ha a helyiek nem is, az idegenek igen. Sajnálnám, ha ez megszűnne. Abban 

megegyeztünk a tegnapi ülésen, hogy nem igazán van jó helyen, közelebb kellene tenni a 

Fazekas út – Sugár út betorkollásához, ahol van egy zebra, ahol sok az átkelő, többek között 

gyerekek. Így született a határozati javaslat a bizottsági ülésen. Kérem a képviselőket, hogy 

szavazzák meg.  

 

Horváth Éva polgármester: Észrevétel? Nem volt.  

Aki a Pénzügyi Bizottság határozati javaslatát elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

381/2021.(X.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a jelenleg Berhidai út 47. szám előtt lévő sebességmérő 

oszlopra új napelemes sebességkijelzőt akkor telepíttet, ha a Magyar 

Közút Nonprofit Kft Veszprém Megyei Igazgatósága a sebességmérő 

Berhidai út 57. szám elé történő áthelyezéséhez hozzájárul.  

 

Felkéri a polgármestert - figyelemmel az önkormányzati pénzeszközökből 

megvalósuló beruházásokra és felújításokra vonatkozó helyi szabályokról 

6/2011.(IV.01.) önkormányzati rendelet 7.§ (1) bekezdésére – hogy a 

munkát rendelje meg.   

 

A sebességkijelző áthelyezési és telepítési munkáinak fedezetére bruttó 

1 500 000 Ft-ot biztosít a 2021. évi költségvetés általános tartaléka terhére. 

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy jelen döntésre a 

költségvetés soron következő módosításakor legyen figyelemmel. 

 

Határidő a) egyeztetésre és megrendelésre: 2021. november 10. 

b) költségvetés módosításra: 2021. december 16. 

Felelős: minden pontért: Horváth Éva polgármester 

 

 

12.) Ifjúsági tavon lévő sziget füvesített területének karbantartása (száma: 122/2021.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy kérjen még egy árajánlatot a füvesítésre. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság a határozati javaslatokról nem döntött. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy fogalmazzon 

meg egy pontosított egységes műszaki tartalmat, ami alapján több vállalkozótól lehet 

árajánlatot kérni. 
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Horváth Éva polgármester: Most meg tudjuk fogalmazni a tartalmat, vagy halasszuk el? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Ígértük, hogy lemérjük. 

 

Béni Norbert képviselő: Lemértük délelőtt, 310 m2 körüli terület lenne. Ez csak a délnyugati 

oldala a szigetnek, ahol a házasságkötések történnek. Itt szeretnénk egy talaj elegyengetést (nem 

rotálást), csakhogy a gödrök eltűnjenek, fűmaggal való beszórása, utánvetés, hogy minél szebb 

legyen.  

 

Horváth Éva polgármester: Csak arra a részre, ahol a házasságkötések vannak, ahol legyen 

egy egyengetés, utánvetés és esetleg egy hengerlés.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Mikor legyen ez? 

 

Horváth Éva polgármester: Az utánvetést már csak tavasszal tudjuk.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem elég, hogy kicsit félreértettük egymást a műszaki 

tartalomban és így az ár is elég magas volt, nem is lett volna augusztusban szigetünk. Így 

megoldható és használható lesz.  

 

Horváth Éva polgármester: A Képviselő-testület határozati javaslata az, hogy a sziget 

füvesítésével kapcsolatos elképzelését, illetve az 356-os képviselő-testületi határozatát úgy 

pontosítja, hogy a sziget azon részén, ahol a házasságkötések történnek, kb. 310 m2 területen a 

terület kiegyenlítése, hengerlése és egy tavaszi utánvetéssel legyen a terület rendbe hozva és 

erre kérjünk árajánlatot. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

382/2021.(X.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete, az „Ifjúsági 

tavon lévő sziget füvesített területének rendbetétele” munka 

megrendelését felülvizsgálta.  

 

A Képviselő-testület a 356/2021.(IX.30.) számú képviselő-testületi 

határozatot az alábbiak szerint pontosítja: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Ifjúsági 

tavon lévő sziget azon részét, ahol a házasságkötések történnek, (kb. 310 

m2 terület) a talaj kiegyenlítésével, hengerlésével és tavassal fűmag után 

vetéssel teteti rendbe. Felkéri a polgármestert, hogy kérjen árajánlatot vagy 

árajánlatokat e munkák elvégzésére. 

 

Határidő: ajánlatkérés: 2021. november 10. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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13.) Wimmer Trans Kft. előtti szalagkorlát (száma: 129/2021.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslat „A” változatát, amennyiben a 

Wimmer Trans vezetősége hozzájárul ahhoz, hogy a területén a pétfürdői településen lévő céges 

autók és buszok ingyen parkolhatnak. Nem korlátlan számban. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság a határozati javaslatokról nem döntött. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a döntést 

halassza el a közlekedési koncepció elfogadásáig.  

 

Béni Norbert képviselő: Megnéztem a táblákat is, azokat is módosítani kellene. Kint van a 

csúszós út tábla, alatta a kiegészítővel, amit le lehetne szedni, mert bármikor csúszós út. Lehetne 

elhelyezni terelő táblákat, ami a kereszteződésben is van, esetleg az, hogy útkereszteződés fog 

következni.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez közlekedési koncepció kérdése.  

 

Béni Norbert képviselő: Védhetjük a céget az autóktól, de ettől függetlenül továbbra is bele 

fognak szaladni ebbe a korlátba, ha nincs elég figyelemfelhívó tábla.  

 

Dombi Norbert képviselő: Másik nézőpontból is lehet látni ezt a dolgot. Nem csak a céget 

védjük, hogy magát az autósokat. Az autós azért nem megy le, mert ott a szalagkorlát. Ha nem 

lenne a szalagkorlát és a Wimmer Trans, akkor lemenne az árokba. Inkább az autósokat védjük 

ettől, hogy lassabban menjenek. Egyébként is csúszós az a kanyar. Vannak olyan alkalmak, 

amikor gyakorló autósként is tapasztalom, hogy csúszik az az út. Az a szalagkorlát kell 

függetlenül attól, hogy mennyibe kerül és hogy mikor lesz koncepció. Azt ki kell javíttatni és 

ha lehet, akkor még tegyünk mellé. Én emellett vagyok.  

 

Béni Norbert képviselő: A szalagkorlát javítása a mi költségünk? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, mert önkormányzati út. 

 

Béni Norbert képviselő: Rendben van, hogy mi rakatjuk rendbe a szalagkorlátot, de az marad 

a mi költségünk, vagy tovább hárítjuk arra, aki okozta?  

 

Horváth Éva polgármester: Kire hárítod tovább és milyen jogon?  

 

Molnár Gyula László képviselő: A biztosítón keresztül. 

 

Horváth Éva polgármester: A rendőrség bebizonyítja, hogy gyorsan hajtott és minden. 

Belemenjünk egy perbe? 

 

Béni Norbert képviselő: Kíváncsi lennék, hogy mennyivel mennek ott? Az a kanyar bevehető 

kanyar. Ott nagyon gyorsan kell, hogy menjenek ahhoz, hogy úgy kisodródjon.  
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Horváth Éva polgármester: Továbbhárítani csak per útján tudjuk.  

 

Dombi Norbert képviselő: Miért? Rendőrségi helyszínelés van.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ott van egy jegyzőkönyv. Abból kiderül, hogy milyen 

viszonyok voltak, miért történt.  

 

Nagy Zsolt képviselő: A felelősséget meg tudja állapítani.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ha az autós a hibás, akkor a felelősségbiztosítónál igényt 

kell támasztani.  

 

Béni Norbert képviselő: Most is körülbelül a felét cserélni kell.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem tudom, hogy mikor történt a baleset. Bejelentette-e valaki. 

Az önkormányzat a kárigényét nem jelezte annak idején. Utólag nem tudom, hogy lehet-e.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Abban sem vagyok biztos, hogy a kötelező biztosítás nem 

csak arra vonatkozik, ha másik gépjárműben okozol kárt.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ha nem, akkor is perelheted.  

 

Horváth Éva polgármester: Érdemes nekünk perelni és éveken keresztül járunk a bíróságra? 

 

Béni Norbert képviselő: Továbbra is fenntartanám, hogy arra a kanyarra elég sok 

figyelemfelkeltő dolgot kell tenni a közlekedési koncepció során. 

 

Horváth Éva polgármester: Te is azt mondod, hogy a közlekedési koncepció tárgyalása során 

hívjuk fel erre a kanyarra a figyelmet. Az még nem zárja ki, hogy hosszabbítsuk meg a korlátot. 

Lehet, hogy a szakértő is azt fogja mondani, hogy lehet, hogy érdemes meghosszabbítani.   

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem azt mondom, hogy menjünk perre, de meg kellene érdeklődni, 

hogy az önkormányzatnak ilyen esetben milyen lehetősége van, hogy adott esetben a költségeit 

megtéríttethesse. Egy rendőrségi vizsgálat eredményét mi felhasználjuk-e egy ilyen 

kártérítésnél. Ez annyit megér, hogy lenne egy anyag erről. Annak tükrében eldönthetné a 

testület, hogy kíván-e polgári peres eljárást indíttatni, vagy nem.  

 

Horváth Éva polgármester: A rendőrségi jegyzőkönyvet nekünk nem fogják kiadni.  

 

Dombi Norbert képviselő: Lehet, hogy erre már van precedens. Nem hiszem el, hogy 

mindenki legyint erre.  

 

Horváth Éva polgármester: Ha elindítjuk a pert, akkor a bíróság kérheti ki.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Érdeklődjük meg, hogy milyen feltételekkel lehet kártérítési eljárást 

indítani.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez mit jelent? Hány embernek mennyi munkája? 
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ki kell kérni a rendőrségtől a jegyzőkönyvet.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Fel kell hívni a palotai rendőrkapitányságot, hogy mikor 

történt ott baleset, van-e róla tudomásuk, ha van, akkor meg lehet kérdezni.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem erre gondoltam. Az biztos, hogy a rendőrség hivatalos eljárás 

nélkül nem fogja kiadni a vizsgálat eredményét. Azt szerettem volna, ha ezeket a dolgokat 

megérdeklődjük, hogy milyen lehetőségünk van, ha szeretnénk indítani polgári peres eljárást, 

azt mivel kell nekünk alátámasztani. Ha elindítod, akkor a rendőrség ki fogja adni, mert 

bizonyító erejű.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ennél egyszerűbb a dolog. A rendőrségen feljelentést kell 

tenni ismeretlen tettes ellen, hogy az önkormányzat tulajdonában lévő objektumot 

megrongálták.  

 

Horváth Éva polgármester: Erre nem is kell határozat, befogadjuk. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A közlekedési szakértőtől nagyon sokat nem várnék. 

Képzeljétek magatokat az ő helyébe, mit fog mondani? Teljesen bebiztosítja magát, utólag őt 

senki felelősségre ne vonhassa, hogy nem kellő gondoskodással járt, fogja javasolni a 

szalagkorlátot teljes egészében, a piros nyilacskákat, meg a villogót is. Az a biztos, ő megtett 

mindent, ezért én ettől túl sokat nem várok.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Volt már egy ülés a közlekedésbiztonsági szakemberrel, 

ahova nem tudtál eljönni, egy eléggé felkészült szakember. Szerintem érdemes meghallgatni. 

Abban mindenki egyetért, hogy az egy veszélyes kanyar, valószínűleg nem csak egy baleset 

lesz és nem csak egyszer szenvedünk kárt. Tényleg érdemes utána nézni, mert nem 2 forint 

ennek a korlátnak a megjavítása.  

 

Horváth Éva polgármester: Azt befogadtuk, hogy a feljelentést ismeretlen tettes ellen 

megtesszük.  

Aki egyetért a Pénzügyi Bizottság javaslatával, hogy halasszuk el a végleges döntést a 

közlekedési koncepció tárgyalásáig, kérem, szavazzon!   

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

383/2021.(X.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Wimmer 

Trans Kft. előtti szalagkorláttal kapcsolatos döntést a közlekedési 

koncepció tárgyalásáig elhalasztja.  

 

 

Nagy Zsolt képviselő: A korlátot időközben ki kell javíttatni.  

 

Horváth Éva polgármester: Addig, amíg a feljelentést tesszük, nem. Ajánlatnak kell lenni, 

hogy mennyibe kerül.  
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Tájékoztatók: 

 

1.) Tájékoztató a 2021. évi beruházásokról, felújításokról (száma: 130/2021.) 

 

 

Béni Norbert képviselő: Szóró parcella engedélyezés, terveztetést szeretném megkérdezni. 

 

Horváth Éva polgármester: Elkezdtük az információ szerzést, de még nem jutottunk előre. 

 

Béni Norbert képviselő: És az új rendezési terv? 

 

Horváth Éva polgármester: Pontosan amiatt, ami miatt a településkép védelméről szóló saját 

rendeletünket módosítani kellett, befolyásolja a HÉSZ megalkotását is. Novemberben 

bővebben tudok mondani valamit.  

 

Béni Norbert képviselő: Strand tervezés? 

 

Horváth Éva polgármester: Folyamatban van, de most nem sürgetem őket.  

 

Béni Norbert képviselő: Nem kell, csak még mindig itt van ez a 15 millió forint.  

 

Horváth Éva polgármester: Ott is fog maradni, mert feladattal terhelt.  

 

Béni Norbert képviselő: Megjegyzés, hogy a közvilágítás bővítésnél van egy tájékoztató, hogy 

a 2020-ban megrendelt munkákat végezték el. Tránszki Lászlóval beszéltünk, hogy nagyon 

lassúak.  

 

Horváth Éva polgármester: Az E.ON igen. Más kérdés? Nem volt. 

 

 

2.) A Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda 2021/2022. évi munkaterve  

(száma: 115/2021.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tegnap megígértem, hogy a vezető óvónénivel beszélek, de mire 

eszembe jutott, ő hazament.  

Kérdés van-e? Ez nem kötelező anyag, tájékoztatásként kiadtam. Ha kérdés van eljuttatjuk.  

 

 

3.) Siófoki Dinó Park tulajdonosának kérelme (száma: 116/2021.) 

 

 

Molnár Gyula László képviselő: Ismerteti a kérelemben foglaltakat.  

A megkeresés óta eltelt 20 nap, és feltételeztük, hogy több települést is megkeresett, ezért 

tegnap felhívtam az illetőt, hogy van-e még értelme vele foglalkozni. Többen úgy gondoltuk, 

hogy nem lenne rossz itt a környéken egy dinó park. Próbáltuk, hogy melyik területeken lehetne 

erről szó. Lehetséges területet mérlegelve 3 vagy 4 területet jelöltünk meg. Az egyik volt a 

Bánya utca végén. 
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Horváth Éva polgármester: 1 hektárt kér. Az 800 m2. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Tudjuk, hogy mennyi a hektár.  

 

Horváth Éva polgármester: Az mezőgazdasági terület.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Felmerült a Berhidai út 5. mögött, ami erdősebb terület, 

illetve a Wimmer kanyar másik oldala.  

 

Horváth Éva polgármester: Az meg gazdasági övezet.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Abba egy vállalkozás nem fér bele?  

 

Horváth Éva polgármester: Ott sincs villany, meg 2-3 méteres bozótos.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Van ott egy nagy erdő, amit úgy hívnak, hogy Cseri 

parkerdő. Van ott fa. Hívjuk fel a figyelmét, hogy vannak ezek a területek, aztán beszéljen 

velük. Ennyit csak megtehetünk.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Mit mondott talált helyet? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem talált még helyet.  

 

Horváth Éva polgármester: Írjátok le novemberre, hogy mit küldjek neki.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Novemberre? Meg vannak a területek, megvan a helyrajzi 

szám, bemegyek lekérem a tulajdonost és akit elérek, elérek és elküldöm a vállalkozónak. Nem 

várok ezzel egy hónapot.  

 

Horváth Éva polgármester: Nincs olyan önkormányzati terület, amit mi fel tudunk ajánlani. 

Megbízunk, hogy keressél olyan területet, és vedd fel a kapcsolatot vele. 

 

Molnár Gyula László képviselő: 4 terület jöhet szóba és egyébként még Öskü felé is van 

területünk. Illetve nekünk még Ladány felé is van sima területünk.  

 

Horváth Éva polgármester: Az nem a mi tulajdonunk.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem az a lényeg, hogy a mi tulajdonunk legyen.  

 

Horváth Éva polgármester: De tőlünk kéri.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nekünk az a fontos, hogy Pétfürdő településen kapjon 

lehetőséget ez a vállalkozó. Hogy kinek a tulajdona, nem lényeges. Valakitől bérelni fogja a 

területet, ezt is leírta. Ezzel csak nyerünk. Többen jönnek a településre és ide fizeti az adót.  

Ettől függetlenül megcsinálom szívesen.  

 

Horváth Éva polgármester: Nézd ki ezeket a területeket és elküldjük neki a helyrajzi 

számokat. Egyeztetünk.  
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4.) Beszámoló a Székely-Erdő Kft-vel kötött szerződésről (száma: 121/2021.) 

 

 

Béni Norbert képviselő: Van újabb fejlemény ezzel kapcsolatban? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Amit a bizottsági ülésen elmondtam.  

 

Béni Norbert képviselő: A bizottsági ülésen felmerült, hogy ez a turkesztáni szil nem biztos, 

hogy megfelelő lesz arra, hogy az Erdészeti Hatóság elfogadja.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Biztos, hogy nem. Beszéltem az erdőfelügyelővel, 

megkérdeztem, hogy ilyenkor mi a helyzet, el szokták-e fogadni az ilyen helyzeteket. Azt 

mondta a kolléga a vonal másik végén, hogy el szokták fogadni, de csak és kizárólag őshonos 

fára. Ez meg nem az. Székely úr a határozatot megkapta, átvette. Polgármester asszonynál nem 

jelentkezett a nyilatkozatért.  

 

Horváth Éva polgármester: Más kérdés? Nem volt.  

 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

a) Településfejlesztési Bizottság javaslatai 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottságnak voltam javaslatai.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Posta elé tegyen ki egy hirdetőtáblát csak 

gyászjelentéseknek. 

Az volt a probléma, hogy az általános hirdetőtáblán szerepelnek a gyászjelentések az 5 kg 

krumpli mellett.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Palotán is van ilyen.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A lényeg, hogy kulturált körülmények között legyen 

lehetőség kitenni a temetkezésekkel kapcsolatos gyászjelentéseket.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

384/2021.(X.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a gyászjelentések kihelyezésére a Posta elé (8105 

Pétfürdő, Berhidai út 91.) telepít egy hirdetőtáblát.  
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b) Pétfürdői Zsebkalauz készítése 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: Horváth István Településfejlesztési 

Bizottság tagja kezdeményezte. 

 

Horváth Éva polgármester: Pista bácsi nem tudja, hogy micsoda gyötrelem volt annak idején 

megcsinálni. Csinálhatunk most is. Utána érdeklődöm, hogy mennyiért és hogy tudjuk 

összeszedni. Hosszadalmas volt annak idején.   

 

c) Palota-Pét összekötő út felezővonal újrafestése 

 

Horváth Éva polgármester: Ez már szerintem jövő évre marad.  

 

Béni Norbert képviselő: Jövő évre ne maradjon! Most lesz csúszós az a kanyar.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Polgármester asszony mekkora költség, nem fér bele az ideibe? 

 

Horváth Éva polgármester: Utána nézünk, kérünk árajánlatot. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Van árajánlat. A sebességmérős előterjesztésben van. 

 

Dombi Norbert képviselő: Csak a felezővonal, vagy az út széle is? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Szerintem csak a felezővonalra szól.  

 

Dombi Norbert képviselő: Figyeljetek ide. Jön az ősz meg a köd, és nagyon nagy segítség az 

autósoknak, ha az út széle is fel van festve.  

 

Horváth Éva polgármester: Megcsináljuk.  

 

Béni Norbert képviselő: A Wimmeres előterjesztésben van.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nagyon kell barátkoznunk a gondolattal, hogy azt az utat 

egy-két éven belül fel kell újítani, egyre jobban törik össze a burkolat. Még nincs kátyú rajta, 

de hamarosan megjelenik. Nem gondolom, hogy olyan nagy munka kell. Rá kell húzni egy 

réteget.  

 

Horváth Éva polgármester: Annak az útnak az a baja, a tervező megnézte, azért repedezik, 

mert az út víz elvezetése nincs megoldva, aláázik. Ha ahhoz hozzányúlunk, és hogy ne 

repedezzen, akkor úgy kell megcsinálni ahogy azt megtervezték, a víz elvezető árkot végig meg 

kell csinálni az út mellett.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ehhez nem kell letúrni az egész felső réteget.  

 

Horváth Éva polgármester: Hogyne kellene. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az út alapja tökéletesen jó.  

 

Horváth Éva polgármester: Dehogy jó az alapja.  
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: A felső kopóréteg repedezett össze. Süllyedés nincs.  

 

Horváth Éva polgármester: Pontosan az a baj, hogy nem a kopóréteg repedezése a gond, hogy 

az egész alá van ázva és ezért repedt meg az út. Ezt tervező mondta.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Hülyeséget beszél. Sok pénzt akar keresni.  

 

Horváth Éva polgármester: Neki ez a szakmája.  

 

d) Bocskai u. 25. előtt lévő 2 beteg fa 

 

Horváth Éva polgármester: A fákat folyamatosan vizsgáljuk.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: Jelezte Pista bácsi a múltkor is. Mi is 

jeleztük. Az a baj, hogy mikor fog kidőlni és hogy lesz-e vele valami.  

 

Horváth Éva polgármester: A növény egészségügyi szolgálat nem olyan, hogy hetente itt van. 

Vizsgálgatjuk az összes fát, a gesztenyefákat is.  

 

e) Hotel Pét rokkant tábla 

 

Molnár Gyula László képviselő: A Hotel Pétnél a rokkant tábla még mindig rokkant. Az előző 

testületi ülés végén jeleztem, hogy rakjuk rendbe. El van dőlve.  

 

f) Buszmegálló üveg 

 

Molnár Gyula László képviselő: Jeleztem a Szent István park buszmegálló üvegét, hogy nincs 

meg 1,5 éve. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Van az már 8 éve is.  

 

g) Fakorlát javítása 

 

Molnár Gyula László képviselő: Kértem már két testületi üléssel ezelőtt, illetve írásban a 

pandémia ideje alatt, hogy a Borozónál a fakorlátot javítsuk ki, azóta is el van törve.  

 

h) Kínai bolt előtti térkő 

 

Molnár Gyula László képviselő: A kínai előtti csatorna térkövet is jeleztem.  

 

i) Ravatalozó WC ajtó felújítása 

 

Molnár Gyula László képviselő: A temetőben a ravatalozó két WC ajtónál már most tervezzük 

be, hogy fel kellene újítani.  

 

Horváth Éva polgármester: Jövőre igen.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ahol a dolgozó van, ott is fel kellene újítani.  
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Horváth Éva polgármester: Jövő évi költségvetéshez spájzold ezeket az ötleteket.  

 

j) Sparnál lévő térkő 

 

Molnár Gyula László képviselő: A Spar partner parkolójában, ahol megfordulnak autóval, a 

térkövet kihordták az autók.  

 

Horváth Éva polgármester: Az a Spar területe.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ahol a csúszásmentesítést kértük, az a mienk. Ott a három 

térkövet rendbe kellene tenni, mert tovább fog romlani.  

 

k) Villanyoszlopok rohadása 

 

Molnár Gyula László képviselő: Észleltük Béni Norbert képviselőtársammal, hogy a Berhidai 

út 70-100. épületnél a villanyoszlopok alja ki van rohadva, jelezni kellene a szolgáltató felé, 

amíg komolyabb baj nem lesz.  

 

Béni Norbert képviselő: Tránszki László jelezte, hogy kettő pótlása folyamatban van, be is 

van jelentve egy harmadik oszlop is, és meg kellene nézni a többi oszlopot, hogy milyen 

állapotban van, mert belátni a föld alá.  

 

l) Fazekas utca és az Iskola utca sarkán lévő táblák 

 

Molnár Gyula László képviselő: Az is lett jelezve, hogy alpolgármester úrtól nem messze, a 

Fazekas utca és az Iskola utca sarkán van egy kereszttábla, és egy másik tábla, ami egy éve el 

van dőlve. Azt is rendbe kellene már raknunk.  

 

m) Lombhulladék elszállítása 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Eljött az ősz és hullanak a levelek. Többen megkerestek, 

hogy találunk-e megoldást a hullott falevelek elszállítására. Többször előkerült ez a probléma, 

amire a polgármester asszony azt javasolja, hogy komposztáljunk. Erre szokta mondani Dombi 

képviselő úr, hogy azt sem lehet a végtelenségig. Lenne-e lehetőség ezt megoldani? A 

lakóövezeti parkokat a Pétkomm Kft. rendbe rakja. A családi házas körzetekben nagyon-

nagyon sok a falevél hulladék és megoldhatatlan, nem tud a sok falevéllel mit kezdeni. 

Körbejárva a környező településeket, a kisváros lakóival beszélve, ingyenesen kapnak a lakók 

zsákot, abban összegyűjtik a faleveleket.  

 

Horváth Éva polgármester: Ilyet nem kapunk Veszprémtől.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Az önkormányzat adja, és utána a falevéllel megtömött 

zsákokat elszállíttatja.  

 

Horváth Éva polgármester: 4.500,- Ft kommunális adóért.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Milyen lehetőség lenne arra, hogy a lakosság zöldhulladékát 

elvitessük.  
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Horváth Éva polgármester: Itt van a hulladékrendelet, le van írva. El lehet szállítani a Kistó 

utcába. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A telkeken képződő falevélre az a megoldás, hogy a 

kommunális kukába be kell tenni és elviszik. Minden héten adagolni kell a kukába.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Többször elmondtam, hogy túlcsordult hulladéknak a VKSZ-nél vásárol 

kék feliratos zsákot, nyugodtan belerakhatja és kirakja a kukája mellé. Azzal nem teljesen 

értenék egyet, hogy mindenkinek a saját kertjében lévő lombhulladékát az önkormányzat 

szállíttassa el. Azon már én is gondolkodtam, hogy kint közterületen azok a fák, amik jelentős 

levél hulladékot termelnek, azokat talán, de az, hogy saját telkén belül nem.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Szerintem Szigeti Mária képviselő asszony arra gondolt, 

mivel családi házban lakik ő is, hogy esetleg abban segíteni, hogy… 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ez nem az én problémám, hanem a választók kerestek meg 

ezzel.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez a megoldás, ami itt elhangzott.  

 

n) Stég 

 

Béni Norbert képviselő: Láttam, hogy a stég el kezdett kicsit megújulni.  

 

Horváth Éva polgármester: Ami sürgős volt, azt megcsinálták, a többit tavasszal.  

 

o) Vadriasztó 

 

Béni Norbert képviselő: A temetőnél a vadriasztó kérdés. Működik az rendesen? Én hallom a 

vadriasztót, de úgy tűnik, hogy a vadak nem.   

 

Molnár Gyula László képviselő: Nagyon el vannak keseredve az emberek. A kis nyugdíjasok 

kiviszik a virágot és másnap már nincs virág.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem tudom. Megnézzük.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ehhez a témához csatlakoznék. Ezzel is megkerestek, hogy 

az Ifjúság utca és Akácfa utca vége fele nem csak messziről látják a vaddisznókat, hanem ott 

randalíroznak a házak között. A lakótelepen is vannak malacok, de azok nem csíkosak. 

Bejönnek a vadak. Nem tudom, hogy a vadásztársaságot meg lehetne keresni? 

 

Horváth Éva polgármester: Belterületen a vadásztársaság semmit nem tud tenni.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nyilván nem azt mondtam, hogy akkor játszanak 

lőfegyverrel játékot. Egyáltalán megkérni, felszólítani vagy felhívni a figyelmét a 

vadásztársaságnak, hogy valamit tegyenek, mert belterületen belül vannak a vadak. Egyelőre a 

kerítésen kívül és a házak között. Feltúrták a teljes játszóteret, foci pályát. Attól tartanak az ott 

lakók, hogy… (polgármester asszony közbeszól) 

 

Horváth Éva polgármester: Hány ott lakó jelentette be ezt a polgármesteri hivatalba? 
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Dombi Norbert képviselő: Bocsánat polgármester asszony. Azért vannak itt a képviselők, 

hogy behozzák az ilyen jellegű bejelentéseket. Most lett bejelentve.  

 

Horváth Éva polgármester: Pontosan azt kell tudni, hogy mikor, hol.  

 

Dombi Norbert képviselő: És akkor mi van, ha tudod, hogy pénteken voltak ott? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ahol illegális bozótírtás volt, ott járnak be a vaddisznók, 

szedik a lehullott diót, almát, ami leesik kerítésen kívülre. A lakók attól tartanak, hogy előbb-

utóbb körülnéznek ott bent is. Éjszaka hagynak nyomott maguk után.  

 

Horváth Éva polgármester: Hogy tudjuk ezt jelezni? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ahogy jeleztük is. A vadásztársaság nem nagyon tud mit 

csinálni. Mivel belterületen van, kilőni nem tudják.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A múltkor a síneken szarvas futkározott.  

 

p) Közösségi Ház fűtése 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az idén nyáron a Közösségi Házban felújították a fűtést. 

Szeretném jelezni, hogy nagyon jól sikerült, mert kellemes meleg van.  

 

Horváth Éva polgármester: Más hozzászólás? Nem volt.  

 

 

17.37 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

Horváth Éva  sk.                      Szabóné Czifra Melinda sk.  

   polgármester                          jegyző 


